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Stadsstyrelsen § 278 21.10.2019

Mötets laglighet och beslutförhet

STST § 278

Beslut: Sammanträdet konstaterades vara lagligt och beslutfört.

 ---
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Stadsstyrelsen § 279 21.10.2019

Protokolljusterare

STST § 279

Beslut: Till protokolljusterare valdes ledamöterna Veli-Matti Mettinen ja
Ralf Sjödahl.

 ---
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Stadsstyrelsen § 280 21.10.2019

Verkställighet av stadsfullmäktiges beslut

STST § 280
 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen konstaterar om besluten i stadsfullmäktiges
sammanträde 16.10.2019 att de

1. inte går utöver stadsfullmäktiges befogenheter,
2. att de övrigt inte är lagstridiga,
3. samt anteckna besluten för kännedom och verkställa dem enligt

följande:

§ 111 Fastställande av inkomstskattesatsen för 2020: Ärendet bordlades
till stadsfullmäktiges följande sammanträde.

§ 112 Fastställande av fastighetsskattesatsen för 2020: Ärendet
bordlades till stadsfullmäktiges följande sammanträde.

§ 113 Förslag om tilläggsanslag för investeringen i Societetshuset 2019:
Skickas till centralen för näringslivs- och infrastruktur och
ekonomibyrån.

§ 114 Att flytta verksamheten på Forsby hälsostation till
huvudhälsostationens lokaler: Ärendet remitterades för ny
beredning.

§ 115 Överföring av hemsjukhusverksamheten i Lovisa stad som
affärsöverlåtelse till samkommunen för Helsingfors och Nylands
sjukvårdsdistrikt: Skickas till grundtrygghetscentralen,
samkommunen Helsingfors och Nylands sjukvårdsdistrikt och de
övriga kommunerna som deltar i projektet.

§ 116 Integration av läkemedelsförsörjningen i Lovisa stad som en del
av HNS Apoteks verksamhet: Skickas till grundtrygghetscentralen
och samkommunen HNS:s resultatområde HNS Apotek.

§ 117 Beviljande av avsked från förtroendeuppdrag samt val av ny
ledamot, näringslivs- och infrastrukturnämnden: Ärendet
remitterades för ny beredning.

§ 118 Bemötande med anledning av utvärderingsberättelsen 2018:
Skickas till revisionsnämnden.

§ 119 Allokering av hälsovårdscentralläkarresurser, fullmäktigemotion

§ 120 Att uppmärksamma de kommuninvånare som fyller 100 år,
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fullmäktigemotion

§ 121 Fullmäktigemotioner

§ 122 Klimatstrategi för Lovisa för att uppnå kolneutralitet 2030,
fullmäktigemotion: Skickas till centralen för näringslivs- och
infrastruktur.

§ 123 Solpaneler till taken på byggnader ägda av Lovisa stad,
fullmäktigemotion: Skickas till centralen för näringslivs- och
infrastruktur.

§ 124 Information vid beredningsskedet av planer, fullmäktigemotion:
Skickas till centralen för näringslivs- och infrastruktur.

§ 125 Att ändra förvaltningsstadgans § 135, fullmäktigemotion: Skickas
till stadskanslicentralen.

Beslut: Ledamot Lotte-Marie Uutinen anmälde jäv gällande § 115 (grund:
delaktig) och avlägsnade sig från mötesrummet för den tiden som
ärendet behandlades.

  Beslut enligt förslaget. 

 ---
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Stadsstyrelsen § 281 21.10.2019

Begäran om att få använda stadens vapen, Lions Club Lovisa-Loviisa rf

556/00.04.02/2019

STST § 281
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Lions Club Lovisa-Loviisa rf begär tillstånd av stadsstyrelsen att
få tillverka och sälja husbondevimplar och väggflaggor med
stadens vapen. Inkomsterna används till Lions-verksamhetens
välgörande ändamål.

 Stadens ledningsgrupp har diskuterat begäran. Ledningsgruppen
förespråkar att tillstånd beviljas för husbondevimplarna, men
förhåller sig negativt till att stadens vapen trycks på väggflaggor
som liknar Finlands flagga.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen beviljar Lions Club Lovisa-Loviisa rf tillstånd att
tillverka och sälja husbondevimplar med stadens vapen.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Nämnden för fostran och bildning § 89 25.09.2019
Stadsstyrelsen § 282 21.10.2019

Avslutande av verksamheten i gruppfamiljedaghemmet Duvan 31.12.2019

667/12.00.01/2019

NFB § 89

Beredning: daghemsföreståndare Sofia Lindstedt, tfn. 050 3827
568 och chef för småbarnspedagogik Sofia Hoff, tfn. 044 3493
132

Bakgrund

Gruppfamiljedaghemmet Duvan finns i en hyreslokal i Gammelby.
Lokalen, vars månatliga hyra är 894 euro, består av två rum och
kök samt en wc och dusch. Antalet barn i Duvan i har minskat
väsentligt efter sommaren 2019. I september 2019 finns sju barn
placerade i ”gruppiset” och bemanningen har från och med
1.8.2019 minskats från tre gruppfamiljedagvårdare till två. I och
med minskningen av personalen, levereras maten till Duvan från
centralköket, då den tidigare tillagades i gruppfamiljedaghemmet.
Vi kan redan nu efter en och halv månads erfarenhet konstatera,
att en så här liten enhet är väldigt sårbar. Med bara två anställda
blir det svårt med både enhetens öppettider och personalens
frånvaro. Om Duvan bevaras, förutsätter det att en tredje person
anställs, trots det låga barnantalet.

Framtidsutsikt

Barnantalet har minskat kraftigt på hela på hela Forsby området,
dit även Gammelby räknas. Inget tyder på att områdets barnantal
skulle stiga anmärkningsvärt under de kommande åren. För
Duvans del kan det här betyda en längre tids ”tomgång”.
Statistiken nedan beskriver situationen per 31.8.2019 och har
använts som grund då vi har granskat behovet av platser inom
småbarnspedagogiken. Observera att de blivande 6-åriga
förskoleleverna (2014 födda) bildar en åldersgrupp vars för- och
eftermiddagsvård sker i skolans utrymmen.  Statistiken innefattar
de barn som finns inom den kommunala småbarnspedagogiken.
Utöver det fungerar två privata familjedagvårdare på området.  

Födelseår Barn skrivna på Forsby
området

Varav inom
småbarnspedagogiken

2014 27 27
2015 23 23
2016 18 18
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2017 14 11
2018 8 5
2019 10 0

Totalt: 100 84
Statistik 31.8.2019 Forsbyområdets barn i åldrarna 0-6, samt hur många som
deltar i småbarnspedagogiken

Forsby daghems nuläge och framtid

Forsby daghem har idag fyra grupper i daghemmet och en
satellitgrupp i Forsby centrum på Storåkersvägen 2. Den tillfälliga
lokalen som finns intill Agricolahallen har använts av den
finskspråkiga förskolan. Under hösten 2019 kommer förskolan att
flytta upp till den nya skolan i Forsby, vilket betyder att den
därefter blir ledig. Planen är att förlänga hyresavtalet (1.1.2020->)
för den  och flytta ut en grupp barn i åldern 3-5 (Vadelmat).
Duvans barn och personal skulle placeras i det utrymme i
daghemmet som blir ledigt. 

Forsby dh + Duvan Antal platser
31.8.2019

Plan Antal platser
1.1.2020

Bambi (modifierbar) 21 21
Björnbären 21 21
Mustikat 12 12
Metsämansikat 21 21
Vadelmat 14 flyttar ut i baracken

31.12.2019
21

Duvan 10 bildar en ny grupp i
daghemmet

12

Totalt: 99 108
En översikt över platserna i Forsby daghem per 31.8.2019 och 1.1.2020

Med tanke på  att man önskar en inflyttning till området, finns det
skäl trots den nuvarande situationen att höja förväntningar inför
framtiden. Med hjälp av planen som presenteras i tabellen, kan vi
utöka platsantalet i Forsby daghem och nå en kostnadseffektiv
användning av utrymmena och personalen. Vadelmat-gruppen har
nu på grund av utrymmena endast 14 platser. I tilläggsutrymmena
intill Agricolahallen, kunde barnantalet höjas till 21 (motsvarar de
andra barngrupperna för barn i 3–5 års ålder). Om Duvan gjordes
om till en daghemsgrupp, blir det en grupp för 12 barn under tre år
(istället för nuvarande 10). Totalt har vi då utökat Forsby daghem
med 9 platser. Duvans två gruppfamiljedagvårdare skulle arbeta i
barnskötaruppgifter på daghemmet. Personalen har blivit hörd och
förändringen har diskuterats i samförstånd med dem. Förslaget har
också presenterats och diskuterats med familjerna i samband med
Duvans föräldramöte 18.9.2019.
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Föredragning: direktören för centralen för bildning och välfärd
Kirsi Kinnunen, tfn. 0440 555 250

Förslag: Nämnden för fostran och bildning beslutar föreslå stadsstyrelsen
och vidare till stadsfullmäktige att verksamheten i
gruppfamiljedaghemmet Duvan avslutas 31.12.2019 och att
barnen och personalen som är placerade i gruppfamiljedaghemmet
 flyttar tillForsby daghem från och med 1.1.2020.

Behandling

Chefen för småbarnspedagogik kompletterade sin beredning
genom att konstatera att planen som presenteras i beredningen för
hur platsantalet kunde utökas, förverkligas endast om barnantalet
och behovet av platser så kräver.

Beslut: Beslut enligt förslaget.

 ---

STST § 282
 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår stadsfullmäktige att verksamheten i
gruppfamiljedaghemmet Duvan avslutas 31.12.2019 och att
barnen och personalen som är placerade i gruppfamiljedaghemmet
flyttar till Forsby daghem från och med 1.1.2020.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsfullmäktige § 20 20.02.2019
Grundtrygghetsnämnden § 103 10.10.2019
Stadsstyrelsen § 283 21.10.2019

Att införskaffa halkskydd för skor för invånare i senioråldern, fullmäktigemotion

168/05.02.07/2019, 337/05/2019

FM § 20
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Kari Hagfors) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Att införskaffa halkskydd för skor för invånare i senioråldern

 Vintern 2019 har visat sig vara farlig när det gäller gatorna,
trottoarerna och de allmänna utrymmena utomhus. Allt har frusit
och blivit farligt halt på grund av riktigt snöfall och växlande
temperaturer. Man har inte alltid hunnit sanda alla områdena
tillräckligt tidigt och tillräckligt effektivt. Därför har fotgängare
halkat. Staden och fastighetsägarna har ansvar för sina områden.
Faktumet är att halkans faror särskilt för äldre personer yttrar sig
genom halkande, handledsbrott och i värsta fall höftbrott.
Sjukvårdskostnader som förorsakas av dessa är rätt stora.

 På grund av detta föreslår vi undertecknade att

staden som experiment för nästa vinter skaffar seniorer
(70-åriga) halkskydd som fästs vid sulorna. Efter detta
fortsätter man möjligtvis praxisen. Det finns både
hälhalkskydd och halkskydd för hela skosulan och deras pris
varierar sig mellan 8–29 euro. Upphandlingen kan
genomföras som grundtrygghetscentralens direktköp till enligt
utdelningsprincipen eller som avtalsupphandling med lokala
handelsmän enligt faktureringsprincipen enligt mängden
halkskydd som har hämtats från butikerna.
Grundtrygghetscentralen fattar beslut om modellen av och
upphandlingspriser för halkskydden.

 Bilaga nr 8.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---
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GN 10.10.2019 § 103

Beredning: servicechef Lisbeth Forsblom, tfn 044 0 555345.

Grundtrygghetsnämnden har behandlat motionen 9.5.2019 § 42
(bilaga).

Bilaga: 2.1 motionen
             2.2 Nämndens beslut § 42

Föredragning: grundtrygghetsdirektör Carita Schröder

Förslag: Grundtrygghetsnämnden beslutar ge sitt beslut i bilagan, § 42, som
svar med anledning av motionen och framlägger svaret för
behandling i stadsstyrelsen och stadsfullmäktige.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---

STST § 283
 Bilaga nr 1.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen godkänner för sin del svaret på motionen och
föreslår att stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att
motionen är slutbehandlad.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 284 21.10.2019

Nämndernas och sektionernas beslut

STST § 284
 Följande nämnder har sänt beslutsförteckningar från sina möten:

 näringslivs- och infrastrukturnämnden 3.10.2019

 grundtrygghetsnämnden 10.10.2019

Förslag: Stadsstyrelsen antecknar beslutsförteckningarna för kännedom och
meddelar nämnderna och sektionerna att den inte enligt 92 § i
kommunallagen kommer att ta ärendena till behandling.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 285 21.10.2019

Budget och ekonomiplan 2020–2022

723/02.02.00/2019

STST § 285
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

och stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

 Dagarna för behandlingen av budgeten har överkommits enligt
följande.

 Måndag 21.10.2019 kl. 9.00
 Tisdag 28.10.2019 kl. 9.00

 Riktgivande tidtabell

21.10.2019

9.00–9.30 Övriga mötesärenden
9.30–9.45 Lovisa stads budget 2020 och ekonomiplan 2021–2022.

Stadsdirektörens förslag, stadsdirektör Jan D. Oker-Blom.
9.45–10.30 Grundtrygghetscentralen, centralens direktör Carita

Schröder.
10.20-10.45 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer.
10.45–11.30 Centralen för bildning och välfärd,  centralens direktör Kirsi

Kinnunen.
11.30-11.45 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer.
11.45–12.30 LUNCH
12.30–13.15 Centralen för näringsliv och infrastruktur, centralens direktör

Joakim Holmström.
13.15–13.30 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer.
13.30–14.15 Demokratitjänster och stadskanslicentralen, stadsdirektör Jan

D. Oker-Blom och stadskanslicentralens direktör Kristina
Lönnfors.

14.15–14.30 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer.
14.30–14.45 KAFFE
14.45–15.15 Affärsverket i Lovisa, direktör för vattenaffärsverket Markku

Paakkarinen.
15.15–15.30 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer.
15.30–16.15 Sammandrag av investeringsplanen och utvecklingen av

lånenivån.
16.15–16.45 Sammandrag av personalplanen,  personalchef Thomas

Grönholm.
16.45-17.00 Slutsammandrag för dagen.
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28.10.2019

9.00–11.30 Stadsstyrelsens behandling.
11.30–12.30 LUNCH
12.30–13.45 Stadsstyrelsens behandling fortsätter
13.45–14.00 KAFFE
14.00–16.00 Stadsstyrelsens förslag till budget för 2020 och ekonomiplan

2021–2022. Fullmäktigebehandling xx.xx.2019.
16.00–16.15 Slutord, stadsstyrelsens ordförande Mia Heijnsbroek-Wirén.

 Bilaga nr 2:
 Sammandrag av svaren på budgetmotionerna (nämndernas

budgetbehandling, paragraf gällande välfärdshallen,
stadskanlicentralens svar).

 Föredragning. stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen behandlar budgeten och ekonomiplanen för
2020–2022 i enlighet med den framförda tidtabellen.

Beslut: Budgetbehandlingen inleddes med att stadsdirektören presenterade
budgeten 2020 och ekonomiplanen 2021–2022.

  Centralvisa presentationer och diskussion i anslutning till dem:

9.45–10.39 Grundtrygghetscentralen, centralens direktör Carita
Schröder.

10.40–11.40 Centralen för bildning och välfärd, centralens direktör Kirsi
Kinnunen.

  Ordförande avbröt sammanträdet för lunch.

11.50–12.40 LUNCH

  Ordförande öppnade sammanträdet på nytt klockan 12.40. Det
konstaterades att samma personer är närvarande som före lunch.

12.40–14.05 Centralen för näringsliv och infrastruktur, centralens
direktör Joakim Holmström.

Stadsfullmäktiges ordförande anlände till möte klockan
13.16.

14.05–14.30 Demokratitjänster och stadskanslicentralen, stadsdirektör
Jan D. Oker-Blom och stadskanslicentralens direktör
Kristina Lönnfors.

14.30–14.50 KAFFE
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14.50–15.39 Affärsverket i Lovisa, direktör för vattenaffärsverket
Markku Paakkarinen.

15.39–16.25 Sammandrag av investeringsplanen och utvecklingen av
lånenivån.

16.25–16.35 PAUS
16.35–17.24 Sammandrag av personalplanen, personalchef Thomas

Grönholm.
17.24–17.38 Slutsammandrag för dagen.

  Ordförande avbröt behandlingen av budgeten. Behandlingen
återupptas vid stadsstyrelsens följande sammanträde 28.10.2019.

 ---
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Stadsstyrelsen § 286 21.10.2019

Övriga ärenden

STST § 286
 Stadsstyrelsen beslutade dela de tio fribiljetter staden fått på basis av

sponsoravtalet med Lovisa Tor enligt följande: sex fribiljetter delades
åt stadsstyrelsens ledamöter och ungdomsfullmäktiges representant.
Av de kvarstående biljetterna erbjuds fritidsnämndens ordförande och
vice ordförande en personlig biljett. De övriga biljetterna kvarblir i
personalens förfogande (användning per match på basis av utlottning).

Beslut: Antecknades för kännedom.

 ---


